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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 31.07.2014 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Voinia Claudiu care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.154/2014 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipsesc doamnele consilier: Olariu Nicoleta și Radu Carollina.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, directori ai S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, S.C. Eco Sid S.R.L. Hunedoara, 
Castelul Corvinilor, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Raţă-Bugnariu  pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 03.06.2014, 18.06.2014, 30.06.2014 și 
21.07.2014.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
03.06.2014, 18.06.2014, 30.06.2014 și 21.07.2014. 

Prin adresa nr. 4422/2014  Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara a comunicat 
instituției noastre faptul că a verificat hotărârile adoptate de către Consiliul local în ședința ordinară 
din 30.05.2014 și a constatat faptul că H.C.L. nr. 152/2014 a fost adoptată cu nerespectarea 
prevederilor legale a Legii nr. 213/1998 privind bunurile proprietate publică, motiv pentru care pe 
ordinea de zi, la punctul 20, se regăsește proiectul de hotărâre pentru revocarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.152/2014 privind  aprobarea trecerii din  proprietatea 
Statului Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1946 mp 
înscris în CF nr.67004 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 67004 situat pe strada Urcușului, 
municipiul Hunedoara. 
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Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 03.06.2014, 18.06.2014, 
30.06.2014 și 21.07.2014, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun retragerea de pe ordinea de zi a punctului 10, Proiect de hotărâre privind 

aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat a imobilului teren în suprafaţă de 45 mp  
înscris în CF Hunedoara nr. 63170, nr. cadastral  63170  situat pe str. Trandafirilor, 

 
„precum și suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea după punctul 33, a 

următoarelor 3 proiecte de hotărâri: 
 

1. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen limitat,  a unor bunuri 
mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” din municipiul Hunedoara, în 
favoarea  CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB HUNEDOARA”. 
 
2. Proiect de hotărâre privind  acordul de principiu necesar pentru realizarea schimbului terenului în 
suprafață de 1582 mp, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara și în administrarea S.C. 
Parc Industrial Hunedoara S.R.L., cu terenul în suprafață de 1582 mp, aflat în proprietatea lui 
Crișan Ovidiu – Ioan, Crișan Natalia, Crișan Tiberiu și Crișan Lucica, precum și  aprobarea 
efectuării demersurilor în vederea identificării cu coordonate de carte funciară. 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la Expoziţia 
Internaţională de Vacanţă din Elveţia, ce va avea loc în oraşul Lugano, în perioada 31 octombrie-2 
noiembrie 2014. 
 

  
Dl. Voinia Claudiu:  
„Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind darea în 

folosinţă cu titlu gratuit, pe termen limitat,  a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului 
sportiv „Michael Klein” din municipiul Hunedoara, în favoarea  CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL 
CLUB HUNEDOARA”.  

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind  acordul de 

principiu necesar pentru realizarea schimbului terenului în suprafață de 1582 mp, aflat în domeniul 
privat al Municipiului Hunedoara și în administrarea S.C. Parc Industrial Hunedoara S.R.L., cu 
terenul în suprafață de 1582 mp, aflat în proprietatea lui Crișan Ovidiu – Ioan, Crișan Natalia, Crișan 
Tiberiu și Crișan Lucica, precum și  aprobarea efectuării demersurilor în vederea identificării cu 
coordonate de carte funciară. 

 Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea 
participării delegaţiei municipiului Hunedoara la Expoziţia Internaţională de Vacanţă din Elveţia, ce 
va avea loc în oraşul Lugano, în perioada 31 octombrie-2 noiembrie 2014. 
                     Se aprobă în unanimitate. 
 

Supun la vot întreaga ordine de zi cu modificările aduse, care se aprobă în 
unanimitate.  

Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.”   
 
După punctul 33 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 15 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 Dl. Ovidiu Cri șan:  

 „La punctul 35 de pe ordinea de zi nu voi vota.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură –aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”De multe ori pe ordinea de zi, la ședințele ordinare se pune aprobarea rectificării 

bugetului local, dar de multe ori nu se ține cont de lucruri valoric minime pentru a rezolva probleme 
mari. La buget, nu mă prea pricep ca doamna Mornea, dar totuși puțin știu să citesc, în sensul că 
ceva, ceva, bani sunt la nivelul de 5.000 lei sau 8.000 lei, din care fără să am vreun interes 
personal, pentru intrarea în Buituri, sau pe strada Carol Davilla sunt gropi, mega gropi, nu gropi, în 
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care să punem 10 metri cubi de beton, și aș vrea să se țină cont în această rectificare, sau pentru 
următoarea rectificare, să astupăm, nu să asfaltăm, nu să betonăm toată strada, ci să plombăm 
mega gropile de pe străzile Carol Davilla, repet nu am nici un interes, și la intrarea în Buituri. Repet, 
dacă se poate pentru rectificarea bugetului local, acum să fie prins 5.000-8.000 de lei, pentru 
plombare, sau pentru următoarea dată. Vreau în mod deosebit să se țină cont de acest lucru, nu fac 
amendament. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.184/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor 
bunuri situate în municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și 
str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor) .  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea:  
”Referitor la reparații și îmbunătățiri care se pot aduce atât pieței Obor cât și la 

cealaltă, este nevoie de reparații, nu știu dacă este cuprins în schema de buget, dar aș dori să se 
facă toate eforturile pentru lucrul acesta. Mai ales în piața Obor, este un loc unde este foarte multă 
lume, aduce mult venit, și trebuie făcute niște investiții ca să arate decent.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea 
nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea componenţă: 

                  1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unor bunuri situate în municipiul 
Hunedoara, str.Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și str. Bicaz, nr.2 (Piața Obor) a 
constatat următoarele: 
 
            Pascaru Amalia – director Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi                                              
Oboarelor – preşedinte 19 voturi “pentru” 
  Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală – membru 19 voturi “pentru” 
           Ponta Cristina – şef serviciu Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 19 voturi 
“pentru” 
           Macovei Anca – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ – membru 
19 voturi “pentru” 
           Muntean Ioan – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii 
– membru 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea bunurilor menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
                  Pascaru Amalia – director Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi                                                                                                                       
Oboarelor – preşedinte; 
                  Bălăcescu Amalia Viola - inspector Poliţia Locală – membru; 
                  Ponta Cristina – şef serviciu Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 

Macovei Anca – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ – 
membru; 

Muntean Ioan– consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
construcţii – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unor bunuri situate 
în municipiul Hunedoara, str.Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și str. Bicaz, nr.2 
(Piața Obor), a constatat următoarele: 

 
Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor – 
preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”   
Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”   
Muntean Adriana – inspector  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate - membru rezervă 19 voturi 
“pentru”   
Toma Anamaria – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ - membru 
rezervă 19 voturi “pentru”   
Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii - 
membru rezervă 19 voturi “pentru”   
       

În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru închirierea bunurilor menţionate mai sus,  este următoarea: 

                                                                                             
      Palaghiu Doina – inspector de specialitate Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor 
– preşedinte de rezervă;  
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Sava Vasile - inspector Compartiment Privatizare şi Control Comercial – membru rezervă; 
          Muntean Adriana – inspector  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate - membru rezervă 
            Toma Anamaria – consilier juridic Compartimentul Juridic, Contencios Administrativ - 
membru rezervă 
             Dragotă Iosif – consilier Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în construcţii 
- membru rezervă 

 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.185/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.186/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul II 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Eu știu că de fiecare dată când analizăm realizarea bugetelor, sunt ok, sunt realizate 

veniturile din secțiunea de dezvoltare, dar întrebarea mea este următoarea: în momentul în care la 
secțiunea de dezvoltare și sunt depășiri la secțiunea de funcționare, nu înțeleg de ce nu s-au 
realizat cheltuielile la secțiunea de dezvoltare, adică proiectele de investiții care au fost propuse și 
aprobate de consiliul local. Pentru că dacă mergem tot așa, o să facem investițiile în decembrie, 
probabil. Întrebarea, zic eu că este, cred că trebuia analizată, nu în ședința consiliului local, modul 
de îndeplinire a atribuțiilor de serviciu a celor care coordonează aceste activități, pentru că nu se 
poate. Nu avem bani, dar și pe cei pe care îi avem nu realizăm obiectivele de investiții propuse, și 
aprobate de consiliul local. Pe urmă venim și le mutăm dintr-o parte în cealaltă. Atât am avut de 
spus.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.187/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului 
intern al municipiului Hunedoara  pentru trimestrul II 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

         
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Printr-o hotărâre a consiliului local, am aprobat ca acest împrumut, cel de 47 de 

milioane de lei, să solicităm reeșalonarea lui, adică o perioadă de grație. Până la sfârșitul 
semestrului 2, din datele care sunt comunicate nu s-a utilizat nici un leu din acest împrumut. În 
schimb dobânzile pe care la plătim pentru acel împrumut pe care l-am reeșalonat, le plătim în 
continuare. Din nou întrebarea mea este, totuși cum utilizăm banul public?” 

 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Noul credit, încă nu am început să-l derulăm, dobânzile pe care le plătim, le plătim 

pentru celelalte credite.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Sigur că da, dar ați cerut reeșalonarea ori fără……… 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”…am obținut….” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…sigur că da, eu despre asta spun, vreau să rambursăm credite, și nu plăteam 

dobânzi de la nivelul acela…” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Nu înțeleg care este nemulțumirea….?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…nemulțumirea este că plătim niște dobânzi, fără să utilizăm niște bani, pe care am 

putea să-i folosim pentru dezvoltarea Hunedoarei, asta este nemulțumirea mea.” 
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Dna Giurgiu Valentina : 
”..acești bani …nu rămâne la latitudinea noastră, trebuie aprobați de Ministerul de 

Finanțe, sunt niște termene, nu depinde de noi. Noi i-am folosi cât mai repede posibil, este și 
interesul nostru să-i folosim.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Este vorba de creditul de la Banca Comercială, nu? Deci, Valentina, am memoria 

bună. Eu vorbesc de creditul de la Băncile Comerciale, da, despre asta vorbesc. Acelea le-am 
reeșalonat. Are legătură.” 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Discutăm, cred, despre alt împrumut.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Despre împrumutul care este în proiectul de hotărâre, despre el vorbim.” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”…sunt două împrumuturi separate…” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.188/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).   Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente 
lunii iunie 2014 și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din 
învățământul preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.189/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr.4/2006 cu modificările şi completările ulterioare, pentru spaţiul situat în 
Hunedoara,str. N. Bălcescu, nr.1, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.190/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a 
spaţiului  în suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str.C. Brîncuşi bloc X2, camera 54, 
în favoarea Comitetul Naţional Român pentru Drepturile Copilului, Filiala Hunedoara. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.191/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat a imobilului teren în suprafață de 79 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66024, nr. 
cadastral  946 şi a imobilului teren în suprafață de 51 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 65816, nr. 
cadastral  65816, situate pe str. Traian Vuia.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Nu este vorba de aprobarea cererii de trecere?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu. La aprobarea cererii, termenul se folosește de pe stat în domeniul public, aici 

este domeniul public în privat.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Mulțumesc.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.192/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea 
Statului Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 50 mp 
înscris în CF nr.66583 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 66583 situat pe strada Voicu 
Cneazu, municipiul Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice –aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.193/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea 
Statului Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 2533 mp 
înscris în CF nr.63645 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 63645 situat în municipiul 
Hunedoara, B-dul 1848 nr.19. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.194/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”O întrebare scurtă, serviciul de salubritate l-a preluat sau nu, Eco Sid-ul? Atunci nu ar 

mai avea rost să dăm bani pe subvenții…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Acesta este transportul local.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Știu, dar eu mă refer dacă a luat salubritatea Eco Sid-ul?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu a luat-o.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”…că nu mai știm, i-a, nu i-a…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu ați aprobat acum o ședință sau două…” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”…am aprobat altceva…” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon : 
”Procedura de delegare a gestiunii, este un alt operator care…” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”….cine, ce operator?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon : 
”Pisa S.R.L….nu știu exact.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Este aceeași firmă…” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Asta e, că nu știm nimic…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Dar, trebuie să știm?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Dar trebuie să știm, dna Mornea…” 
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Dl. Voinia Claudiu : 
”Vom face o informare pentru următoarea ședință de consiliu local, cu privire la 

contractul de salubritate.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”…credeam că încasează Eco Sid-ul, și atunci nu mai avea rost să dăm subvenția noi, 

dacă are salubritatea.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”Știți ce nu înțeleg? Atunci când s-a prezentat planul de afaceri, când s-a făcut 

transportul public la Eco Sid, era pe un profit, aveau niște planuri foarte ok. Acum în fiecare lună 
trebuie să acordăm subvenții….pun și eu întrebarea, cum se gestionează, dacă tot timpul la fiecare 
ședință trebuie să votăm ceva bani pentru Eco Sid, îmi pun și eu întrebări.” 

 
Dl. Balo șin Nicolae : 
”Bugetul pe care l-ați văzut cu profit, era prins inclusiv subvenția. Fac încă o dată 

precizarea, subvenția nu se acordă Eco Sid-ului, se acordă transportului local. Dacă Eco Sid-ul 
pleacă azi și vine mâine un alt operator care face transportul, probabil că aceeași subvenție o veți 
acorda altuia. Călătorii sunt aceeași, veniturile sunt aceleași, cheltuielile la fel. Nu avem cheltuieli 
mari. Am avut auditul din partea primăriei, ne încadrăm în cheltuieli, acesta este transportul în 
municipiul Hunedoara. Este un serviciu de utilitate publică, la fel ca și iluminatul ca și orice alte 
servicii publice.” 

 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Eu aș avea o întrebare, observ în oraș autobuzele, transportul local, burdufuri mari cu 

trei oameni. Pun întrebarea, ca un on obișnuit…. Motor mare, consum și așa mai departe. E bine să 
facă local, dar să analizeze situația, pe traseul acela să pună un autobuz mai mic, să facem ceva, 
că tot dăm bani, dăm bani, dăm bani. Sunt autobuze goale, degeaba vrea să mă lămurească, eu le-
am văzut, sunt goale, nu mă poate lămuri nimeni. Să se facă o analiză, să se vadă, probabil că 
anumite trasee..nu mă pricep, dar să fie cât de cât la capacitate. L-am văzut gol și aici, l-am văzut 
gol și la Rusca și în Micro V.” 

 
Dl. Balo șin Nicolae : 
”Autobuzul acela pe care dvs. îl vedeți gol, este al lui Manolache….” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Nu, nu…” 
 
Dl. Balo șin Nicolae : 
”Pe trasee autobuzele noastre sunt până la ora prânzului când sunt clienți mai mulți. 

după masa când numărul clienților scade, avem microbuze. Se întâmplă, este adevărat, la o 
anumită oră să fie clienți puțini, dar în general le dimensionăm după numărul de călători.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.195/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe sociale situată în 
municipiul Hunedoara.              
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.196/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

                   d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.197/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile situate 
în municipiul Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

                   d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.198/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situate în 
Municipiul Hunedoara, Str. Independentei, nr. 4, bl. 29, sc. B, et. 3, ap. 56. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.199/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situate în 
Municipiul Hunedoara, Str. Barbu Ștefănescu Delavrancea, nr. 6, bl. J2, sc. A, et. 1, ap. 9. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.200/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situate în 
Municipiul Hunedoara, Str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, sc. A, et. 1, ap. 12. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.201/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Strandului, nr. 4, bl. K, sc. B, ap. 58, et. 2. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.202/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.152/2014 privind  aprobarea trecerii din  proprietatea Statului Român în 
domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1946 mp înscris în CF 
nr.67004 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 67004 situat pe strada Urcușului, municipiul 
Hunedoara. 
              -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.203/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 
imobilului teren în suprafață de 450 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 65201, nr. topo 1088/2/7/2 
situat pe str. Serei, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și  a Raportului de 
evaluare a terenului. 
               -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz nefavorabil 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Aviz de legalitate în privința textului de lege care permite primarului promovarea unui 

proiect de hotărâre, dar aviz de ilegalitate, cel puțin din punctul meu de vedere, dat fiind faptul că 
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există o construcție pe terenul respectiv, fiind realizat în condiții ilegale. O să povestim când se 
discută despre hotărâre.” 

 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Problema pe care am pus-o și cu ocazia celorlalte ocazii, terenuri care s-au vândut, 

am aprobat vânzarea în Consiliul Local, este următoarea: raportul de evaluare la aceste teren, 
pornind de la 0,35 euro/mp, acum este 3,9 euro/mp. Din câte am înțeles, și numai acum ci și data 
trecută, pe acest teren există o construcție, și înțeleg că în situația în care din punct de vedere legal 
se încadrează ca să poată fi valorificat acest teren, adică vândut prin licitație publică, licitația să 
pornească de la 4,5 euro/mp, așa cum am aprobat și pentru celelalte suprafețe, respectiv 10.100 
lei, prețul de pornire al licitației. Amendamentul ca suma minimă de la care să pornească licitația, la 
art.4, să fie de 10.100 lei.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”În luna ianuarie am făcut o interpelare, compartimentului urbanism, referitoare la 

situația construcțiilor de pe str. Serei. Am în față răspunsul primit inițial prin care se arată că 17 
construcții sunt realizate fără autorizația de construcție pe terenul proprietatea statului român, există 
și construcții care sunt realizate cu autorizație de construcție pe teren proprietate privată și în 
majoritatea cazurilor, modificările la aceste construcții, care presupunea necesitatea unor autorizații 
de construcții, sunt realizate ilegal. În răspunsul care mi s-a dat în data de 27.02.2014, s-a spus 
următorul lucru: pentru rezolvarea problemelor constatate sunt necesare următoarele măsuri: 
clarificarea proprietății terenurilor, identificarea proprietarilor construcțiilor neautorizate, 
sancționarea acestora cu amendă contravențională și dispunerea măsurii de intrare în legalitate în 
fiecare caz în parte. Punctual, legea autorizării lucrărilor în construcții prevedea că în situația în care 
o construcție este realizată ilegal, prima măsură este aplicarea unei sancțiuni cu caracter 
administrativ sub formă de amendă și restabilirea situației anterioare de carte funciară, în sensul 
desființării construcției. Țin să vă atrag atenția că pe teritoriul municipiului Hunedoara există cazuri, 
și o să dau punctual Restaurantul Corvin, în care au fost realizate ilegal construcții înainte de anul 
2000, atenție, pentru că o să revenim la chestiuni de carte funciară, în acele cazuri s-au aplicat 
amenzi de peste un miliard de lei, și s-a solicitat desființarea lucrărilor de construcții. Nu s-a realizat 
această demolare, dar procesele continuă. Pun carul înaintea boilor, și spun că adoptăm acest 
proiect de hotărâre, știți ce aș face eu în locul dl. Ionescu? Aș da în judecată primăria, aș cere 
daune, pentru că am creat precedentul, îmi pare rău….și nu numai Ionescu. Aș sfătui pe oricine să 
execute lucrări de construcții unde vrea, și pentru că noi votăm azi acest proiect de hotărâre, să dea 
în judecată primăria, și instanța prin hotărâre să oblige primăria să vândă terenul respectiv, pentru 
că noi creăm precedentul acum.  

Nu mă interesează persoanele, cine sunt, de ce etnie, și așa mai departe, nu mă 
interesează chestiuni electorale pentru care facem aceste lucruri, mă interesează respectarea 
legalității. Dl. consilier Farcaș Ladislau să i-a cuvântul foarte dibace și o să spună că există în 
regulamentul de aplicare a Legii nr.7 de cadastru, în care se spune că construcțiile executate 
înainte de anul 2000 fără autorizație, pot fi întabulate în cartea funciară, pe baza unei adeverințe 
eliberate de primărie. Aș ruga pe dl. Farcaș Ladislau care a făcut looby foarte puternic pentru acest 
proiect de hotărâre și nu numai, să nu omită a spune consiliului local că întabularea acestor 
construcții se face pe terenul proprietate privată.” 
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Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Și care este diferența?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Astea sunt în proprietatea Statului Român, deci nu în proprietate privată, în primul 

rând, chiar dacă nu era teren proprietate privată, le aveau atribuite în folosință pe Legile 58 și 
59/1974, dar intrăm în detalii care nu interesează consiliul local, poate pe dl. Farcaș.  

În această situație, vă spun  că deschidem Cutia Pandorei, creăm precedentul judiciar, 
încurajăm ilegalitatea, ajungem la o discriminare pozitivă. Din dorința de a se spune că nu 
discriminăm oamenii de etnie, le acordăm și acoperim ilegalități pe care nu le acordăm majorității. 
Vreau să știu dacă punctual, aici pe acest teren există o construcție care este realizată ilegal, fără 
autorizație, fără nimic. Vreau să știu înainte de a vinde teren și a acoperii această ilegalitate, că noi 
asta facem acum, noi dorim să acoperim o ilegalitate prin votul nostru. Vreau să știu dacă s-a 
aplicat prima parte a textului de lege, aplicarea sancțiunii cu caracter administrativ, aplicarea 
amenzii. Dacă s-au luat măsuri până acum de restabilire a situației anterioare. Nici până în ziua de 
azi, nu am primit din partea compartimentului urbanism o informare referitoare la măsurile care au 
fost luate în legătură cu construcțiile care au fost realizate ilegal, nici până azi. Nu mă interesează 
prețul la care vindem, putem să vindem la 100 euro/mp, mă interesează principiul respectării 
legalității.” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”Până la acest moment, pot să vă spun că s-au luat următoarele măsuri, s-au 

identificat o parte din proprietari cărora li s-a întocmit avertismente, e adevărat o să spuneți că 
legea nu ne permite să facem avertisment ….” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Corect, așa este.” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”…dar în momentul în care se aplică amenda se trece la demolare, și știți foarte 

bine…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…și de ce nu aveți curajul…în Timișoara au pornit la așa ceva.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”În fiecare ședință discutăm de acest lucru, eu nu înțeleg…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…deci nu veniți să ne spuneți că nu aveți curajul să faceți lucrul acesta și să aplicați o 

sancțiune care nu există în lege. Nu există avertismentul unei…” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Da, cunoaștem…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…și atunci?  Există sancțiunea amenzii urmată de demolarea clădirii.” 
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Dna Opri șiu Corina : 
”Toate clădirile fără autorizații trebuie demolate…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…și care este problema.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”Care este problema?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Așa spune legea.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”În fiecare oraș civilizat se pot demola clădiri, iar aici……..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Pur și simplu ne este frică.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Am mai spus-o și data trecută, mă voi referi strict la acest proiect de hotărâre și nu voi 

face referire la aprecierile fanteziste ale dl. Rusu. Deci discutăm clar despre un teren, acest om a 
făcut în 04.10.2012, cerere pentru a primi acest teren, înregistrat sub nr. 47919. Este normal că 
probabil omul a avut materiale strânse și a început o construcție, noi nu discutăm despre 
construcție, noi discutăm despre…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”…fanteziste…” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”…fanteziste, da, ați spus că dl. Ionescu construiește pe teren proprietatea Statului 

Român.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu, din contră, pe proprietatea privată și a primit un miliard, iar acesta că a construit 

pe proprietatea Statului și nu a primit nimic…” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”…problema este…zicea că se construiește ilegal, dacă se construiește, se va mai 

construi, pentru că consiliul local nu dădea nici un semnal că vrea să-i ajute pe oamenii aceștia să 
intre în legalitate, sunt deja 4-5 cereri, la oficiul juridic am văzut că mai sunt încă vreo 10, prin care 
oamenii aceștia cerea să fie ajutați să intre în legalitate, pentru că folosesc terenuri pentru care nu 
plătesc impozite, dețin construcții care nu sunt înregistrate și nu plătesc impozite și mă gândesc că 
este normal să-i ajută să intre în legalitate. Dacă nu, nu-i ajutăm…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. Farca ș Ladislau : 
”Dacă dorim să dăm un semnal să intre în legalitate, este ok, dacă nu vor continua 

construcțiile ilegale, ca și până acum.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Primăria ce face? De ce nu-i amendează? Să nu mai continue cu construcții ilegale.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Pornim de la supoziția…” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Eu am fost acolo, și când am intrat m-au scos afară….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Pornim de la supoziția că-i ajutăm să intre în legalitate, dar în momentul în care au 

construit nu au întrebat dacă este legal?…” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Am fost acolo anul trecut, și când m-au întrebat că ce caut acolo, am ieșit de frică…” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”…să demolezi tot…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii întrunește un vot ”pentru” , 9 voturi ”împotrivă”(Noghiță Luminița, Cazan 

Florian, Palcău Ciprian, Mornea Maria, Rusu Constantin, Takacs Aranka, Artean Mircea, Bucaleț 
Marian, Mureșan Vasile) și 9 voturi ”abțineri”(Voinia Claudiu, Bobouțanu Dan, Stamatoiu Ion, Fărcaș 
Bianca, Magaon Jane, Crișan Ovidiu, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Costa Mircea). 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai 
departe la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu . 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unei subvenţii de la 
bugetul local pentru cheltuielile  privind hrana copiilor aflaţi în Serviciul de tip rezidenţial - Casa 
familială din  cadrul Asociaţiei Misionar Umanitare ,,Maranatha” din municipiul Hunedoara şi 
aprobarea convenţiei pentru acordarea de servicii de asistenţă socială. 
              -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-  d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-  d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dna Mornea Maria:  
”Întrebarea este următoarea: în bugetul de venituri și cheltuieli a bugetului local pe 

anul 2014, este și asistență socială?” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Nu este un articol special prevăzut pentru această cheltuială, dar pe total suma se 

încadrează.” 
 
Dna Mornea Maria:  
”Se încadrează în total subvenție, nu trebuie să suplimentăm bugetul.” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Nu știu pe ce perioadă……..” 
 
Dna Mornea Maria:  
”Începând cu 1 august.” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
”Până la sfârșitul anului suma să se consume…și să rămână fără, dar nu special 

pentru Maranatha.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Eu fac parte și din comisia care a analizat cererile privind finanțarea, am fost de acord 

cu lucrul acesta pentru că nu numai eu cunosc foarte bine ceea ce se întâmplă acolo, și ajutorul pe 
care copiii îl au din partea acestei asociații umanitare. În primul rând vreau să subliniez că sunt total 
de acord cu acordarea acestei subvenții, iar în al doilea rând aș dori să atrag atenția Primăriei că în 
imediata vecinătate se întâmplă lucruri oribile, acolo locuiesc persoane care nu au canalizare nu au 
apă, curent, se aruncă dejecții în curtea acestui orfelinat și cred că ar fi cazul să…dacă se pot 
identifica măsuri pentru ca activitatea aceasta să nu fie perturbată așa cum este în prezent.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.204/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

              -    d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
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Hotărârea nr.205/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului între imobilul teren în 
suprafață de 3837 mp înscris în CF Hunedoara nr. 65070, nr. cadastral 65070  și a construcțiilor  
înscrise în CF Hunedoara nr. 65070 C1-C7 situat pe str. Mihai Viteazu nr.  2, aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara și imobilul teren în suprafață de 3837mp  înscris în CF nr.67146, nr. 
cadastral 67146 aflat în proprietatea SC Lidl România Societate în Comandită Simplă. 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
”Aș dori să fac niște precizări, practic acest proiect de hotărâre îl încheiem în urma 

unor demersuri pe care le-am făcut în ședințele anterioare. În una din ședințe, prin consiliul local am 
aprobat achiziția unui teren la o valoare de 3 ori mai mică decât suma pe care o primim de la Lidl, 
care are ca destinație atelierul primăriei. Noi practic schimbăm terenul pe care este acum atelierul 
primăriei cu un teren aflat în imediata vecinătate, respectiv lângă autogară. Distanța dintre ele nu 
este foarte mare, în completare ca și suprafață Lidl România ne-a oferit și 200.000 de euro în ideea 
de a ne construi pe acest teren o hală nouă. Noi am găsit oportunitatea de a cumpăra de la un 
lichidator o clădire gata construită și care este foarte potrivită pentru activitatea pe care o 
desfășurăm. Am preferat să cumpărăm la un preț de 3 ori mai mic de la acel lichidator terenul 
respectiv, fosta bază a Direcției de Drumuri Județene și să facem acest schimb de terenuri.” 
 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

              -    d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri.  
 
Dna. Mornea Maria:  
”Când am cumpărat acea bază, am plătit, dacă îmi aduc bine aminte, undeva la 

200.000, deci nu suma este importantă, este ok, într-adevăr suma pe care o primim este mai mare 
decât cea pe care am plătit-o. Problema este următoarea: noi, consiliul local nu putem aproba plata 
de către reprezentantul Lidl România, noi acceptăm plata, eventual, da. Propun modificarea alin.2 
de la art.1, acceptăm plata făcută de către Lidl, în sumă de 200.000 euro, echivalentul în lei. 
Acceptăm plata, nu putem să aprobăm noi plata. Plata o plătește Lidl. 

A doua problemă, la art.2, se însușește raportul de evaluare întocmit de……în raportul 
de evaluare efectuat de Dariane, valorile sunt egale. În momentul în care noi acceptăm acest 
raport, și schimbul îl acceptăm, problema pe care mi-am pus-o este ca în momentul în care se va 
verifica într-un fel sau altul aceste modificări, baza legală, noi practic am acceptat, deci S.C. 
Dariane S.A spune că valorile sunt echivalente. Atunci în momentul în care noi prin consiliul local ne 
însușim acest raport de evaluare înseamnă că ne-am însușit o sumă în plus, pe care vrea să o 
plătească cineva, zic eu, poate că nu am dreptate. De aceea eu zic că aici la art.2, ar suna poate 
mai bine, la baza schimbului se utilizează raportul de evaluare, nu că ne însușim raportul de 
evaluare, care a fost comandat de Lidl, nu de consiliul local. Astea sunt cele două amendamente.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Termenul prevăzut în lege, este însușirea.” 
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Dna. Mornea Maria:  
”Însușirea raportului dacă este comandat de noi.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dna consilier Mornea are dreptate, este vorba despre interpretarea termenilor. știți de 

ce? Putem ajunge într-adevăr în situația în care acesta este punctul nostru de vedere unilateral 
care nu obligă cu nimic pe nimeni. Dar din momentul în care noi aprobăm o hotărâre prin care ne 
însușim un raport de evaluare care constată egalitatea valorii…” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”S-a creat o mică confuzie, dacă îmi permiteți…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Numai puțin, Lidl de principiu poate să spună, da realizez schimbul de terenuri în 

condițiile în care s-a întocmit raportul de evaluare, fără a plăti suma, pentru că raportul de evaluare 
stabilește egalitatea. Atenție mare! Putem ajunge aici, să știți.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Asta e confuzia care s-a creat din felul în care a pus dna Mornea problema, dați-mi 

voie să vă spun cum stau lucrurile și corespondența care s-a purtat, pentru că demersurile noastre 
au început undeva în luna martie, au început să i-a contur concret prin corespondență din luna 
aprilie, și dânșii, acea diferență, dacă veți verifica în raportul de evaluare, veți observa că este vorba 
de diferența reprezentând valoarea în plus a construcțiilor existente. Inițial așa s-a făcut, exact ce 
spune dna Mornea și noi ne-am dat seama că există pericolul ca să nu avem temei legal pentru 
diferența de sumă din acea sultă, pentru asta noi am solicitat ca dânșii să facă o evaluare în plus a 
construcțiilor față de terenul, dacă observați sunt două parcele. Parcela dânșilor 3837, care este 
identică cu a noastră 3837, și valorile sunt aceleași, poziția lor e una lângă alta, fac parte practic 
dintr-un trup comun cândva. Diferența de valoare apare pentru construcțiile existente acum, dânșii 
prin cerere se angajează să ne ofere o sultă compensatorie, și specifică dânșii aici că suma 
reprezintă diferența pentru amplasamentul parcelei și pentru contravaloarea construcțiilor 
menționate mai sus. Este o justificare.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Este bine să fim prevăzători, să nu lăsăm loc de….” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Am pregătit tot cum trebuie tocmai anticipând o asemenea posibilitate.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
”Două secunde, aici spune așa…demolarea construcțiilor de identificare în inspecție 

pe teren…se consideră că vor fi acoperite din materialele recuperabile în urma demolării. 
Proprietățile evaluate au fost inspectate..” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Cererea Lidl-ului în originar, avem 5 exemplare în originar, raportul este unul singur, 

pentru că dânşii l-au comandat şi l-au plătit…apare şi sulta şi tot.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
”Nu am nimic împotrivă, eu vorbesc de raportul făcut de S.C Dariane…” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Şi raportul…este acea diferenţă cu construcţii…este capitol separat.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Important este să ne asigurăm şi să nu lăsăm loc de interpretare.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea, acceptă plata, în loc de 

aprobă. Amendamentul se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.206/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea cererii de  trecere din proprietatea 
Statului Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 25.156 mp 
înscris în CF nr.64068 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 1090/41, 1091/1/41, 1091/2/41 
situat în municipiul Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„O să vă spun că o să votez împotriva acestui proiect de hotărâre şi vă spun şi de ce. 

Ni s-a explicat diferenţa de redactare a proiectului de hotărâre vis-a-vis de hotărârea pe care am 
revocat-o la punctul 21 azi. În sensul în care într-adevăr un bun proprietate publică a Statului 
Român poate trece în domeniul public al unei unităţi administrative teritoriale, la solicitarea 
Consiliului Local sau a Consiliului Judeţean prin Hotărâre de Guvern, aşa spune legea. Cererea 
trebuie să fie însoţită de un interes legii, așa spune legea. Pe mine mă interesează, în această 
situație, care este interesul legitim, care determină unitatea administrativ teritorială Municipiul 
Hunedoara să solicite Guvernului trecerea din proprietatea Statului în proprietatea publică a 
Municipiului Hunedoara.  

Și anticipez, acest teren se află pe strada Serei, pe acest teren în integralitatea lui de 
2,5 hectare se află identificate toate acele palate de care noi povestim la punctul 22, punctual. Pe 
aceste teren se află identificate aceste terenuri, și atunci noi ne pregătim carul înaintea boilor, în 
sensul în care după ce vom face toate demersurile necesare, Guvernul va da o hotărâre prin care 
va trece din proprietatea Statului în domeniul public. Vom trece apoi printr-o altă hotărâre din 
domeniul public în domeniul privat, și ne vom trezi în situația de la punctul 22, după ce îl parcelăm, 
când iar vom dori să vindem terenurile pe care se află amplasate palatele, fără să realizăm ceea ce 
s-a comunicat de către compartimentul urbanism, comunicarea sancțiunilor administrative aplicate 
celor care au ridicat aceste palate.  

Iertați-mă, nu o să votez așa ceva. O să votez așa ceva în momentul în care voi ști că 
toate aceste construcții au intrat în legalitate. Cum? Nu știu. Aplicând legea.” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dl. consilier, acum dvs. analizați oportunitatea, este competența consiliului local, însă 

aici se face un prim pas, este vorba de trecerea din proprietatea Statului Român în proprietatea 
Municipiului Hunedoara. Faptul că dvs., dacă se încearcă continuarea existând precedentul pe care 
dvs. l-ați respins la punctul 22, practic vom ajunge în aceeași situație. Dar noi am câștiga pentru 
Municipiul Hunedoara un teren care rămâne în domeniul public. Dacă legislația va deveni, va 
permite în timp, pentru că am înțeles că există preocupări din partea Guvernului și a conducerii, în 
sensul acesta, atunci noi avem acest prim pas făcut. În situația în care apare posibilitatea modificării 
unor acte normative, a Legii nr. 213/1998 în speță, în care nu mai avem posibilitatea trecerii din 
domeniul Statului în domeniul public al Municipiului Hunedoara, atunci noi o să întâmpinăm greutăți 
sau dificultăți ca să facem acest pas, pe care azi ne este la îndemână. 

Faptul că facem acest pas, nu înseamnă că introducem în legalitate, sau din 
nelegalitate încercăm să introducem în legalitate acele construcții de azi, ci doar faptul că ne 
aparține nouă Municipiului Hunedoara și trece în domeniul public, urmând regimul juridic al 
domeniului public al municipiului acest teren. Atât am vrut să precizez.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Vreau să vă răspund. Hai să facem pasul acesta…….în raportul care stă la baza 

acestui proiect de hotărâre spuneți așa: în Municipiul Hunedoara în zona străzilor Rotarilor și Serei 
există un teren în suprafață de 25.156 mp, pe care a fost distribuită locuri de 100 mp în vederea 
construirii de locuințe înainte de 1998, pentru clarificarea situației acestui teren, deoarece există 
cereri de cumpărare, închiriere sau concesiune din partea cetățenilor care locuiesc în zonă. Acesta 
este interesul. Ori interesul acesta pe care îl justificați în raport, se bate cap în cap cu 
nerespectarea dispozițiilor legale vizând executarea construcțiilor. Haideți să facem pasul acesta, 
după ce lămurim situația juridică a terenului, nimic nu ne împiedică, legislația este asta, nu cred că 
se va modifica. Codul Civil a fost adoptat recent și nu cred că-l mai modifică cineva, încă 50 de ani 
de zile.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii întrunește 10 voturi ”pentru” (Bobouțanu Dan, Voinia Claudiu, Stamatoiu 
Ion, Farcaș Bianca, Noghiță Luminița, Costa Mircea, Farcaș Ladislau, Mureșan Vasile, Mărginean 
Vasile, Muzsic Robert), 3 voturi ”împotrivă” (Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mircea) și 6 
voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Takacs Aranka, Bucaleț Marian, Crișan Ovidiu, Cazan Florian, 
Magaon Jane). 

 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai 

departe la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu . 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 52 mp cu destinaţia „case de 
ajutor reciproc”, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

            -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.207/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 40,5 mp cu destinaţia „cabinet 
de tehnică ortopedică”, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara. 

            -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.208/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de concesiune nr. 228/27.05.2013,  având ca obiect concesionarea unor loturi de teren , 
situate în incinta Parcului Industrial Hunedoara, aparținând domeniului privat  al municipiului 
Hunedoara.   
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.209/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2, care face parte 
integrantă din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr.185/2013. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
în continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Întrebarea este următoarea, aprobă modificarea anexei nr.2 care face parte 

integrantă din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr.185/2013, ce? Pentru că 
nici unde nu ne-a spus de fapt la ce face modificarea.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
”…participarea la licitația.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Nici unde nu spune. Desigur aprobăm, dacă se prezintă un singur participant se 

acceptă prețul de pornire plus 5%, dar la ce?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”La licitație.” 
 
Dna. Mornea Maria : 
”….la licitație, la care? La toate licitațiile?” 
 
Dna. Rusu Violeta : 
”Deoarece la licitația organizată anul trecut în urma acestei hotărâri, nu s-a prezentat 

nimeni, ne-am hotărât să acordăm unele facilități în funcție de cererile celor care vor să cumpere. 
Cei care au depus cererile au solicitat să participe unul singur la licitație și au solicitat și plata în 
rate, pentru că oamenii nu au bani să achite tot odată. De aceea am intervenit cu această 
modificare a caietului de sarcini, pentru a reuși să facem aceste vânzări. Nu afectează cu nimic 
prețul, dar sunt niște facilități de plată.” 

 
Dna. Mornea Maria : 
”La vânzarea, la ce?” 
 
Dna. Rusu Violeta : 
”A spațiilor de pe str. Nicolae Bălcescu, care sunt cuprinse în hotărârea nr. 185/2013.” 
 
Dna. Mornea Maria : 
”Despre asta am întrebat.” 
 
Dna. Rusu Violeta : 
”Este vorba de 6 încăperi.” 
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Dna. Mornea Maria : 
”Asta trebuia să spuneți, atât. Nu am nimic împotrivă, dar să știm și noi.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.210/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii prin licitaţie publică a 
unei parcele de teren aflată in domeniul privat al municipiului Hunedoara si in administrarea S.C. 
Parc Industrial S.R.L. Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

              -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, aprobată prin Hotărârea 
nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea parcelei de teren Lot 30: 5147 mp, nr. cad.2288, aflată în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, a 
constatat următoarele: 
 
    Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte 19 voturi “pentru”                                                                                                              

Cazan Florin, Consilier local - membru 19 voturi “pentru” 
Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică  –   membru 19 voturi “pentru” 
Laslau Militon Danut, Consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 

     Klusch Mihail, Administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. - membru 19 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan– consilier superior Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – Administraţia judeţeană a 
finanţelor publice – membru 19 voturi “pentru” 



28 
 

Nimu Ioan, Sef Birou Investitii – menbru 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice 
pentru concesionarea parcelei de teren menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
Cazan Florin, Consilier local - membru; 
Popa Aurelia Anişoara, Director executiv adjunct - membru; 
Laslau Militon Danut, Consilier juridic - membru; 
Klusch Mihail, Administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. -  membru; 
Sauca Stefan, Consilier superior – Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara - membru; 
Nimu Ioan, Sef Birou Investitii - membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a comisiei 

în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea parcelei de teren menţionate mai 
sus, a constatat următoarele: 

 
           Leu Mihai – administrator public -  preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”   
 Marginean Alexandru - Consilier local – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
 Ponta Cristina – membru de rezervă 19 voturi “pentru”   
           Preda Camelia – consilier juridic –membru de rezervă 19 voturi “pentru”   

Szabo Dorina - Inspector specialitate S.C. Parc Industrial S.R.L. –membru de rezervă 19 voturi 
“pentru”   

Simionov Mirela - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara –membru de rezervă 19 voturi “pentru”   
Szabo Adorian – Inspector –membru de rezervă 19 voturi “pentru”   

 
 

                    În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru concesionarea parcelei de teren menţionate mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
              Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă; 
 Marginean Alexandru - Consilier local – membru; 
 Ponta Cristina – Consilier – membru; 
           Preda Camelia – consilier juridic –membru; 
 Szabo Dorina - Inspector specialitate S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
 Simionov Mirela - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara -membru 
           Szabo Adorian – Inspector – membru. 
 

A părăsit sala de şedinţă dna consilier Mornea Maria, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 

Art.7-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.211/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind organizarea comisiei speciale de analiză şi 
verificare a oportunităţii reorganizării Muzeului „Castelul Corvinilor”, precum şi a întocmirii 
documentaţiei necesare, în acest sens. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri: 
 
Dl. Dan Bera:  
”Există necesitatea separării Castelului ca obiectiv turistic de importanță națională față 

de Muzeul Castelul Corvinilor. Muzeul Castelului își desfășoară activitatea tot în curtea Castelului, 
dar o să aibă mai multe secții pe care le va deschide și le va identifica, și va crește potențialul 
turistic și cultural al Castelului. Momentan Castelul nu funcționează pe personalitate juridică, 
muzeografii fac doar activitate de ghidaj nu fac activitate de cercetare, săpături, descărcări 
arheologice, ceea ce ar trebui să facă în muzeu. Ca și departament al primăriei, doar primăria poate 
să depună pentru Castel, pentru obținerea fondurilor europene axa 2014-2020, atunci fiind primăria 
proprietar, acum sunt niște axe mai mari, bani mai mulți și atunci se pot accesa fonduri europene 
foarte importante pentru Castel.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                  1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei speciale de 
analiză şi verificare a oportunităţii reorganizării Muzeului „Castelul Corvinilor”, după cum urmează, a 
constatat următoarele: 
 

 Radu Carolina – consilier local - președinte18 voturi “pentru”             
Tincu Sorin – muzeograf - secretar18 voturi “pentru”             
Tinca Constantin Sorin – director Muzeul „Castelul Corvinilor” -  membru18 voturi “pentru”             
Rusu Constantin – consilier local – membru18 voturi “pentru”             
Borși Vasile – director executiv, Direcția resurse umane – membru18 voturi “pentru”             
Noghiță Luminița-Marinela – consilier local – membru18 voturi “pentru”             
Matei Adina – consilier juridic – Direcția juridică, contencios-administrativ 18 voturi “pentru”             

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia specială de analiză şi verificare a oportunităţii 

reorganizării Muzeului „Castelul Corvinilor,  este următoarea: 
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Radu Carolina – consilier local - președinte     
Tincu Sorin – muzeograf - secretar         
Tinca Constantin Sorin – director Muzeul „Castelul Corvinilor” -  membru         
Rusu Constantin – consilier local – membru       
Borși Vasile – director executiv, Direcția resurse umane – membru            
Noghiță Luminița-Marinela – consilier local – membru           
Matei Adina – consilier juridic – Direcția juridică, contencios-administrativ  

 
Art.2-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.212/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului 
Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit  Szombathely-Ungaria, în 
perioada 22-24 august 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Invitația de la Szombathely pentru câte persoane a venit, pentru două?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu : 
”Pentru două persoane.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componența delegaţiei municipiului 
Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 22-24 august 2014, a constatat următoarele: 
 

Dan Bobouţanu – Viceprimarul Municipiului Hunedoara 18 voturi “pentru”     
Robert Muzsic – consilier local 18 voturi “pentru”     

 
În urma acestor rezultate, componența delegaţiei municipiului Hunedoara la 

Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 22-24 
august 2014 este următoarea: 

 
1. Dan Bobouţanu – Viceprimarul Municipiului Hunedoara; 

2. Robert Muzsic – consilier local. 
 

Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.213/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării unui grup de elevi, din 
municipiul Hunedoara la  tabăra de vară Vonyarcvashegy– Ungaria, în perioada 19-24 august 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

              -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.214/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
PAUZĂ 15 MINUTE 
 
A părăsit sala de şedinţă dl consilier Artean Mircea, numărul consilierilor locali prezenţi 

este de 17 în momentul de faţă. 
 

La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe 
termen limitat,  a unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” din 
municipiul Hunedoara, în favoarea  CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB HUNEDOARA”. 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- comisia de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am un amendament, la contractul de comodat să se completeze, să nu transmită 

dreptul de folosință unor terți, cu excepția persoanelor fizice autorizate care prestează servicii în 
cadrul clubului.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.215/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 

La acest punct de pe ordinea de zi dl. consilier Crișan Ovidiu nu participă la vot. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  acordul de principiu necesar 
pentru realizarea schimbului terenului în suprafață de 1582 mp, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara și în administrarea S.C. Parc Industrial Hunedoara S.R.L., cu terenul în 
suprafață de 1582 mp, aflat în proprietatea lui Crișan Ovidiu – Ioan, Crișan Natalia, Crișan 
Tiberiu și Crișan Lucica, precum și  aprobarea efectuării demersurilor în vederea identificării cu 
coordonate de carte funciară. 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- comisia de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Vreau să justific, și pe urmă să fac un amendament. În situația asta, schimbul, este 

puțin probabil că va avea loc, pentru că presupune o nouă ședință, având în vedere că unii dintre 
proprietari este plecat în Canada în luna septembrie va pleca și celălalt care are procură și nu se 
știe cât va sta acolo, acesta este primul argument. Al doilea argument, prin această hotărâre sunt 
trimiși cei de la parc și familiile Crișan, cei doi frați cu familiile, să facă niște cheltuieli, vre-o 3.000 lei 
la parc, vre-o 2.000 la frații Crișan, ca să facă aceste parcelări, pe urmă vin din nou în consiliu. În 
cazul în care nu se aprobă, sau se aprobă și una din părți se răzgândește, înseamnă din nou să 
revenim la situația inițială să facem aceleași cheltuieli să comasăm la loc terenul. De aceea eu 
propun o soluție să aprobăm să se facă și schimbul, să se facă aceste parcelări, să se facă și 
schimbul, pentru că oricum va dura cel puțin o lună de zile la OCPI ca să facă trei documentații de 
parcelare a terenului cu avizele necesare plus actul notarial de schimb, deci va dura mai mult de o 
lună, și așa ne încadrăm greu să se semneze.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Părerea mea este că nu este bine, nu este posibil. În primul rând nu avem 

coordonatele de carte funciară a celor trei terenuri, ce schimbăm?” 
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Dl. Farca ș Ladislau : 
”Există C.F-urile, sunt proprietari, urmează să facă parcelările. Și le dați banii înapoi, 

dl. secretar dacă nu se mai face schimbul acesta. E simplu să spui, pe banii altora, să-ți dai cu 
părerea.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu dau banii înapoi eu.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Nu-i dă nimeni înapoi, este o cheltuială inutilă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dar dvs., ați spus dacă consiliul nu va aproba, eu o spun la momentul actual, nu e 

posibil. Ce va fi în viitor, este riscul…” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Eu vă avertizez că acest schimb nu va avea loc.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. consilier, pe urmă, procura este o procură generală, pentru asta trebuie procură 

specială.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Poftim? Dl. secretar, v-aș sugera să nu vă amestecați în probleme care vă depășesc. 

Există procură exact pentru aceste demersuri, eu am făcut-o, nu-mi spuneți mie ce procură este.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Cum ați făcut-o dacă este în Canada?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Unul dintre coproprietari este în Canada, are soțul procură, urmează să plece și el la 

sfârșitul lui septembrie, cred că am fost destul de clar.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. notar vi s-a cerut să prezentați și procura.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Dar nu face obiectul ședinței, eu vă spun ce se întâmplă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Mandatul este transmisibil, sau nu?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Nu.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. președinte, dvs. aveți obligația să supuneți la vot amendamentul. Să-l 

reformuleze, ca să înțelegem și noi.” 
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Dl. Voinia Claudiu : 
”Dl. consilier Farcaș vă rog reformulați amendamentul.” 

 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Amendamentul este ca la art.2 alin.3 să se treacă, aprobă schimbul de terenuri între 

parcelele rezultate în urma parcelării, parcele având 1582 mp fiecare, conform planului de 
amplasament care face parte integrală din prezenta hotărâre, și la art.3, împuternicește primarul să 
semneze contractul de schimb și să fie trecută mențiunea că acest teren va intra în proprietatea 
privată a Municipiului Hunedoara, parcela rezultată în urma schimbului.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dar nu ai coordonatele de carte funciară, și prin parcelare rezultă două loturi, care din 

ele?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dl. secretar, mergem așa, și facem o ședință extraordinară.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Îmi retrag amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.216/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului 
Hunedoara la Expoziţia Internaţională de Vacanţă din Elveţia, ce va avea loc în oraşul Lugano, în 
perioada 31 octombrie-2 noiembrie 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Este vorba despre o invitație pe care am primit-o. Noi considerăm că  veniturile pe 

care le realizează Castelul Corvinilor este momentul să facem și niște demersuri pentru ai crește 
vizibilitatea. După cum vedeți, în devizul estimativ am trecut o sumă destul de consistentă pentru 
realizarea unui stand cu care să participăm și în anii următori la alte manifestări de acest gen, prima 
fiind chiar găzduită de Castelul Corvinilor, Târgul Castelelor în perioada 1-3 mai, avem deja 7 
castele înscrise, unul din Spania, două din Ungaria, Castelul Peleș, Cetatea Făgăraș. Cerințele pe 
care ni le cer cei care ne-au trimis invitația ca standul să fie de 12 metri, cei care stau de dimineața 
până seara să cunoască cel puțin două limbi străine, motiv pentru care le-am menționat pe Silke 
Oprean și Geanina Mataragiu, iar Costin Tinca și Dan Bera sunt directorul și administratorul 
Castelului Corvinilor și ei vor avea, de asemenea, misiunea să contacteze pe tot participanții la 
această expoziție și să stabilească, evident, contacte cu tot ce va prezenta interes pentru noi din 
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punct de vedere turistic. Cred că este prima manifestare de acest gen la care participăm și va fi un 
câștig de experiență.”  

 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

              -    raportul comisiei de cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Eu am mai participat la astfel de evenimente, şi rugămintea mea este dacă este 

cumva posibil să participăm cu lucruri chiar de bun gust, nu cu kitch-uri şi cu alte lucruri cu care 
suntem obişnuiţi în jurul Castelului şi în interiorul Castelului. O zic cu bună credinţă.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Ce va conţine standul?” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Autenticitatea, multilingvismul, deschiderea acestui castel faţă de Europa şi de tot ce 

înseamnă multiculturalitate şi istorie şi tot, şi nu i-au parte niciunui, să nu mă înţelegeţi greşit, dar a 
venit momentul să trecem de anumite bariere pe care suntem închişi de atâţia ani de zile. Castelul 
ar putea să deschidă mult mai mult, şi prin atitudine şi prin ce oferă, şi prin lucrurile de bun gust. Mă 
bucur mult că mergeţi şi vedeţi ce sunt în alte locuri şi ce înseamnă bunul gust, ce înseamnă 
suvenir de bun gust şi ce înseamnă un pliant făcut o.k. şi aşa mai departe. Deci chiar vă rog frumos 
să vă informaţi înainte să mergeţi ca să reprezentaţi oraşul la un nivel european aşa cum trebuie. 
Asta era observaţia sau să o consideraţi ca şi o rugăminte. Dacă aş putea propune să veniţi în faţa 
Consiliului local să ne prezentaţi ideile şi standul acela, nu suntem specialişti, dar bunul simţ îl 
putem şi noi aprecia.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”O să venim.” 
 
Dl. Dan Bera-administrator Castelul Corvinilor:  
”Standul o să depăşească Castelul, o să fie pe o zonă mai mare. O să fie practic un 

brand ”Visit Hunedoara” care o să fie un circuit integrat, un turism integrat, pentru că acuma este un 
turism de tranzit, şi o să avem pliante cu o paletă mai mare, pliante bune, o să lucrăm cu oameni 
care au făcut asta până acum. În octombrie o să venim în faţa dumneavoastră şi o să vă arătăm cu 
ce o să fim prezenţi acolo.” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
”Dar nu cu ce aveţi deja.” 
 
Dl. Dan Bera-administrator Castelul Corvinilor:  
”Nu, nu.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Aici aş mai dori să completez, dacă se poate. Eu am foarte multe legături cu Clujul, 

tot timpul vin cu Clujul, poate v-aţi săturat, s-a făcut un site Cluj.com. Vă sugerez să vă uitaţi ce 
înseamnă Cluj.com. Au făcut o platformă informatică în care apar toate evenimentele, toate barurile, 
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restaurantele, fără parti-priuri, toţi cei care vor să acceseze Cluj.com, este ca și un fel de 7 Seri, dar 
mult mai profesionist făcut unde se leagă toate, sunt evenimentele, este internetul, este un material 
tipărit, în curând va apărea o aplicaţie pe telefon. Cei de la Cluj.com au desigur parteneriat cu 
primăria, totul este foarte o.k. făcut. Platforma aceasta, ei vor merge în ţară în mai multe oraşe, se 
pare că şi Sibiul se alătură, va fi Sibiu.com pe platforma aceasta. Dacă consideraţi, o să invit aceşti 
oameni şi în Hunedoara să ne prezinte cam despre ce este vorba aici în Consiliul local, şi dacă 
suntem o.k. să facem dintr-o reţea care va cuprinde oraşele mare, ceea ce înseamnă că dacă eşti 
în această reţea atunci fiecare oraş îţi vede, toate sunt interconectate, şi atunci putem să avem şi 
noi o mult mai mare vizibilitate. Chiar cei de la Cluj.com vor face o excursie aici la Castel la 
Hunedoara pe la sfârşitul lui septembrie, plătesc tot, ei organizează mici excursii de o zi în diferite 
locuri, şi o să vină şi la Hunedoara unde o să vină să viziteze Castelul, deci încercăm să facem şi 
să introducem Castelul şi tot ce poate oferi Hunedoara, şi nu doar Hunedoara, ci judeţul 
Hunedoara, într-un circuit naţional în care să aibă şi mai mare vizibilitate, conectivitate şi aşa mai 
departe. Dacă consideraţi ca la următoarea şedinţă să putem invita aceşti oameni.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Ce am uita să vă spun, în ediţiile anterioare au participat la această expoziţie Clujul, 

de care tot spuneaţi, Sighişoara, Braşov, Sibiu, intenţionăm să trimitem oamenii acolo şi să vedem 
ei cu ce au participat. Deocamdată nu am definitivat foarte clar, avem alocată o sumă substanţială, 
evident că dorim să fie un stand reprezentativ, nu să mergem kitch-uri, cu siguranţă. Într-adevăr, 
domnul Dan Bera confirmă, Castelul a devenit un punct de atracţie chiar peste aşteptări, sâmbăta şi 
duminica avem încasări de aproape 700-800 milioane de lei vechi pe zi. În condiţiile acestea, eu 
chiar vreau să vă propun să nu mai aprobăm, să nu mai acceptăm organizarea de nunţi la Castel, 
pentru că, şi din punct de vedere economic nu se justifică, cel care plăteşte 14 milioane de lei vechi 
pe oră plăteşte sâmbăta maxim 200 de milioane de lei vechi, în timp ce noi putem încasa 700-800 
milioane de lei vechi pe zi, plus deranjul care se face acolo, pentru că nu o să poţi să stai toată ziua 
după ei, urcă cu maşinile pe pod, cară saci cu gheaţă şi tot felul.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Aceasta ar fi o iniţiativă bună domnule primar, aşa este.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”O soluție ar fi să punem un cort în curtea din spate a Castelului.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Și ar mai fi ceva, dacă tot este legat de Castel, sunt foarte mulţi turişti în week-end, şi 

turiştii, cel puţin pe care îi cunosc eu în ultima vreme care au venit, spun că este mult 25 de lei să 
plătească, pentru că nu primesc aproape nimic din Castel, în afară de câteva săli frumos 
amenajate, este o.k., este un pas înainte, dar am ajuns de la 8-10 lei la 25 de lei, pentru o familiei 
este aproape 100 de lei.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Aşa este peste tot.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. primar Viorel Arion:  
”12 miliarde de lei vechi din bugetul local îi alocăm numai pentru acoperiş. De acolo ne 

vin banii.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componența delegaţiei municipiului 

Hunedoara la Expoziţia Internaţională de Vacanţă din Elveţia ce va avea loc în oraşul Lugano, în 
perioada 31 octombrie-2 noiembrie 2014, a constatat următoarele: 
 
 

 Sorin Constantin Tinca, Director Muzeul Castelul Corvinilor 17 voturi “pentru”     
         Dan Bera, Referent, Muzeul Castelul Corvinilor 17 voturi “pentru”     
         Silke Oprean, Consilier Superior, Compartiment Promovare Imagine, Manifestări   

                                                        Promoţionale 17 voturi “pentru”     
       Geanina Mataragiu, Inspector Specialitate, Cabinet Primar 17 voturi “pentru”     

 
 

În urma acestor rezultate, componența delegaţiei municipiului Hunedoara la Expoziţia 
Internaţională de Vacanţă din Elveţia ce va avea loc în oraşul Lugano, în perioada 31 octombrie-2 
noiembrie 2014 este următoarea: 

 
   Sorin Constantin Tinca -  Director Muzeul Castelul Corvinilor 
   Dan Bera, Referent - Muzeul Castelul Corvinilor 

             Silke Oprean - Consilier Superior, Compartiment Promovare Imagine, Manifestări   
                                                                     Promoţionale   
             Geanina Mataragiu - Inspector Specialitate, Cabinet Primar 

 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.217/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 37 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2014 – 30.09.2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
 
Dl. Bucale ţ Victor:  
”Îl propun pe domnul consilier Stamatoiu Ion.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.218/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi: Prezentarea Raportului privind activitatea BIROULUI 

PERSOANE CU DIZABILITĂŢI, ASISTENŢI PERSONALI, în semestrul  I al anului 2014. 
 
La punctul 39 al ordinii de zi: Prezentarea adresei nr.39850/24.06.2014, precum şi 

punctul de vedere comun al Biroului Urbanism şi al Serviciului Achiziţii Publice şi Proiecte cu 
Finanţare Europeană, înregistrat sub nr.43998/10.07.2014. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Santinel-ul de ce cere sistarea şi zice că se adresează Direcţiei Naţionale 

Anticorupţie?” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon:  
”Există un proces pe rol.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
”Santinel-ul are povestea veche cu Eco Sid-ul.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Şi ei ce spun, că nu există autorizaţie de demolare şi de construcție pentru realizarea 

sit-ului?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
”Domnule viceprimar, vă rog întrebaţi-o pe doamna director de la urbanism.” 
 
 Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Ei ce ne solicită, în afară de ce este în adresă?” 
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Dna. Corina Opri şiu-director urbanism:  
”Sunt nişte procese mai vechi cu Eco Sid-ul, contractul pe care îl avea pe acest teren 

pentru demolări, şi face trimitere la acel contract.” 
 

 Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Şi ei de ce ne ameninţă?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Haideţi să vă aduc aminte. Santinel-ul acesta este cel care a avut contractul înainte 

de Luca Ovidiu cu Eco Sid-ul, şi el avea contract pe toate supra edificatele să scoată fierul din ele. 
Pe vremea fostului primar contractul acesta s-a încheiat, și s-a încheiat cu Luca Ovidiu. Acesta a 
dat în judecată Eco Sid-ul, Eco Sid-ul nu s-a apărat, aceasta este o chestiune foarte ciudată, deci 
nu s-a apărat, şi s-a ajuns până la înalta Curte de Casaţie şi Justiţie şi a câştigat procesul. Şi noi 
acum doi ani, aduceţi-vă aminte, ne-am luat avocat, pe cel mai bun avocat din Deva pe speţa 
aceasta, ca să ne apărăm.”   

 
 Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Şi în ce fază este?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”S-a notat soluţia dată de Înalta Curte, şi la ora actuală grevează tot ceea ce 

înseamnă terenurile de acolo în C.F..” 
 

 Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
”Mai puţin cele 20 de hectare, care sunt pe domeniul public.” 
 
 Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Corect. Şi acum aceste înştiinţări care sunt către noi practic sunt legare de Eco Sid, 

pentru că Eco Sid se află în subordinea Consiliului local, aceasta este legătura cu noi, pentru că 
litigiul este între Eco Sid şi terenurile care-i aparţin, şi acest S.C. Santinel.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
”Mai puţin cele 20, care nu aduc atingere.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Da, ele nu fac obiectul, de aceea şi cere….” 

 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Și nu numai atât, a pierdut și procesul. A mai făcut plângeri. Sunt o grămadă de 

plângeri. El vrea practic să blocheze. Și O.C.P.I. le-a respins, trebuia hotărâre judecătorească 
definitivă și irevocabilă, le-a respins notarea în Cartea funciară şi acum se judecă în continuare. 
Ține încurcată situația de C.F. acestor terenuri, pe care nu putem să le dăm o altă valorificare, 
și nu putem să beneficiem de proiecte de finanțare nerambursabilă europeană.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 

reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
”Mai puţin cele 20 de hectare, care sunt pe domeniul public. Avem extras de carte 

funciară liber de orice sarcini, inclusiv cu supra edificatele radiate. Când s-a dat în subsol de 
fundații, acestea sunt subterane nu supraterane.” 

 
 
La punctul 40 al ordinii de zi: Diverse. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
”Înainte de toate, mai sunt doi consilieri care nu au depus raportul de activitate.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Eu mă simt.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Şi eu mă simt.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”O să facem un raport împreună.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
”Sunt prea multe de scris!” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am primit această invitaţie de la Szombathely și am primit o întrebare. Invitația este 

făcută pe trei persoane, dar conform ordonanței doar două persoane pot beneficia de decontarea 
cheltuielilor de transport, este vorba doar despre transport, având cazarea și masa asigurată, și a 
treia persoană este evident domnișoara Aranka. Eu v-aș propune, celor care doriți să vă deplasați 
în această delegație, am vorbit cu domnul profesor să ne susțină demersul cu un microbus, și pe 
lângă cele trei persoane mai pot să se deplaseze șase persoane, pentru că este într-adevăr un 
eveniment de excepție care merită să fie văzut, și dacă cei care doresc își dau acordul foarte 
repede, să presupunem până mâine, să o rugăm pe domnișoara consilier Aranka să vorbească la 
hotelul unde vor fi cazați cei trei din delegație să suplimenteze cu încă trei camere ca să putem să 
cuprindem toată delegația. Evident că banii celor doi consilieri care sunt pe hotărârea de consiliu îi 
vom folosi pentru transport. Cred că, colegul Robert este în asentimentul meu și atunci am rezolvat 
problema.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
”Nici o problemă.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Aranka, acolo s-a schimbat primarul?” 
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Dna. Takacs Aranka:  
”Nu încă. Se pregătesc de alegeri.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Cel puțin anul trecut au spus că ne invită să participăm gratuit cu mici, cu...” 
 
Dl. Farca ș Ladislau:  
”Domnule viceprimar, inițiativa este lăudabilă, dar să meargă vreo șapte, dacă tot 

mergi să nu mergi cu mâna goală.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Eu am să vin cu domnul Farcaș și o să stăm în aceeași cameră.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Să nu vă bateți!” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
”S-a dat drumul la parcarea de la Castel, dar se parchează pe lateral. Oamenii au 

dreptate că se parchează numai pe lateral. Nu sunt blocate cu „Oprirea interzisă” străzile de la 
I.C.S.H. încolo și în partea de sus, se parchează 99% numai pe lateral spre Castel și spre Răcăștie. 

A doua problemă este problema betonajului, iar repet, a gropilor de la Buituri și de la 
Carol Davilla. Deci aceste două probleme majore. Una, s-a terminat acolo parcarea, și a doua, 
betonajul de la Buituri și pe Carol Davilla. Mulțumesc.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
”Același lucru cu semnele de la stațiile de transport local. Nu avem semne de stație ca 

să știe lumea că este stație, deși se vede că este stație, și semnele pentru „Oprirea interzisă”. Dacă 
este nevoie aducem 200-300 de semnături. 

Tot ne plângem că nu avem bani în Primăriei pentru lucrări, dar sunt o sumedenie de 
asistați social, iar faptul că nu se dau la o anumită etnie amenzi fiindcă nu au de unde plăti, dar 
dacă se dă amendă și nu poate plăti, să vină să lucreze în folosul primăriei. 

Ca să putem depista și noi ce probleme  sunt prin Hunedoara, revin, cheltuim bani 
pentru alte aparate, haideți să punem un proiector și fiecare să vină cu un calculator și atunci să 
vedem unde și ce probleme sunt. Mulțumesc frumos.” 
 

 Dl. Stamatoiu Ion:  
”Ni s-a adus la cunoștință că s-a făcut trecere de pietoni la Viorele cu Pinilor. Nici până 

acum nu s-a făcut această problemă! Și mai este strada cu blocul G9, blocul primăriei, sunt acolo 
niște găuri fantastice, și în partea dinspre blocul G9 și în partea cealaltă spre strada Eliberării. Nu 
se mai poate circula cu mașina pe acolo.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Aici în capăt cum vin turiștii de la Castel sau merg spre Hațeg sau spre Prislop avem 

o problemă cu indicatorul acela. Cred că mutat cumva mai spre stânga. Toți se duc pe Rotarilor.” 
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Dl. Costa Mircea:  
”O iau pe „Interzis”.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Da, acolo este o problemă, trebuie mutat cumva, să vadă.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Și îmi cer scuze, câinii s-au înmulțit iar în Micro 7.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Peste tot domnule Stamatoiu!” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. Bucale ț Victor : 
”Eu aș vrea să ridic problema gropilor din O.M. la blocurile Q, sunt de două ori mai 

mari decât cele de pe Carol Davilla și de trei ori mai mari decât cele din Buituri. Am fost și le-am 
vizitat.” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Eu le-am măsurat.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Bucale ț Victor:  
”Sunt două străduțe acolo, nu este mult.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Eu aș pune zgură.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Aia nu ține.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dna. Takacs Aranka:  
”Întrebarea este dacă s-a făcut ceva în legătură cu ce am zis acum vreo două ședințe , 

la Răcăștie, cum urcați pe partea dreaptă, în Răcăștie unde se devarsă dejecțiile pe stradă, pentru 
că nu au canalizare, miroase urât, și oamenii sunt suficient de supărați că nu au apă, li se gată 
fântânile, dar cu mizeria care se varsă pe stradă amendă, logic. Asta am rugat acum vreo două luni 
de zile.” 

 
Dl. Farca ș Leontin-delegat s ătesc:  
”La Groș, drumul județean este un dezastru. 1,5 km până la biserică este dezastru. 

Autobuzul s-ar putea să nu mai poată să vină.” 
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Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Domnule consilier Palcău, ați ridicat niște probleme și ați dorit o informare cu privire la 

procedura aprobată prin H.C.L. NR. 158/2014 privind inițierea procedurii în vederea delegării 
gestiunii serviciului public de salubrizare în municipiul Hunedoara, pachetul nr. 1 de colectare, 
transportul și depozitarea reziduurilor solide cu excepția deșeurilor toxice periculoase și a celor cu 
regim special, în conformitate cu art. 122 lit. c) din O.U.G. NR. 34/2006 cu modificările ulterioare, 
până la finalizarea licitației. După ce s-a aprobat această hotărâre, domnul primar a emis o 
dispoziție prin care s-a desemnat comisia de evaluare conform procedurii prevăzute de O.U.G. NR. 
34/2006. În urma acestei proceduri s-au depus două oferte, S.C. PISA ECO AMBIENTE S.R.L. și 
S.C. PROSERV S.R.L., S.C. PISA ECO AMBIENTE S.R.L. a avut nivelul tarifelor sub nivelul 
aprobat de dumneavoastră prin hotărâre de consiliu local, și în consecință această evaluare a 
comisiei a dus la adjudecarea de către S.C. PISA ECO AMBIENTE S.R.L. a delegării de gestiune 
pe serviciul respectiv. Aici este contractul de delegare a gestiunii, este semnat. Deci la această oră, 
începând cu 1 iulie 2014 și până la finalizarea procedurii pe care urmează să întocmim studiul de 
oportunitate, caiet de sarcini, contractul cadru, să scoatem la licitație în vederea delegării gestiunii 
prin licitație publică, în condițiile procedurii, până la finalizarea acestei proceduri și adjudecarea de 
către noul operator care va fi, noi am mers, având în vedere situația de urgență ca urmare a intrării 
în insolvență a S.C. SALUB care a intrat în faliment, în procedură de lichidare, noi am fost nevoiți ca 
de urgență, în data de 12 iunie când am primit adresa de la dânșii și în 14 am avut ședința, să 
facem aceste demersuri. Deci vă pot informa oficial că la această dată avem un contract încheiat cu 
S.C. PISA ECO AMBIENTE S.R.L.. Mai mult, la mine și la colegii din primărie au intrat pe punctele 
de ridicare a gunoiului și pe fiecare beneficiar care sunt sub Primărie, inclusiv C.E.B-uri, centre de 
execuție bugetară pentru persoane juridice, Unitatea de Asistență Medico-Socială, Căminul pentru 
Persoane Vârstnice, și pentru Spital se vor încheia contractele separate, în baza contractului 
negociat și a contractului cadru privind delegarea gestiunii. Aceasta este situația începând cu 1 iulie 
2014 și până la finalizarea prin adjudecarea licitației. Există posibilitatea contestării, nu știm exact.” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
”Contractul este pe 9 luni de zile, și noi,așa cum știți facem parte din A.D.I.-ul care a 

accesat un fond de 70 de milioane de euro, și înainte de a începe procedura am avut nevoie de 
avizul lor, pentru că exista riscul ca, dacă facem fără avizul lor, să pierdem finanțarea. Lucrările 
pentru groapa noastră au început, sunt în valoare de aproape 3 milioane de euro și urmează ca 
următoarea etapă ar fi selectarea a patru operatori regionali care să execute aceste servicii. De 
aceasta noi am luat o marjă destul de mare, 9 luni, și în aceste 9 luni ar trebui ca, Consiliul 
Județean să organizeze licitația.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Groapă de gunoi?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Da.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Se ecologizează groapa noastră. Dar ce se întâmplă cu datoriile?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Instituția noastră nu are datorii față de S.C. SALUB, noi suntem la zi. Datoriile 

asociațiilor către S.C. Salub pe procedura de insolvență, practic vor pierde acești bani. Se va face 
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lichidarea. Prin acțiuni în instanță pot să introducă acțiuni împotriva asociațiilor de proprietari, dar 
asta nu înseamnă că își vor recupera sumele până la finalizarea procedurii de lichidare.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Dacă îmi permiteți, am văzut că cei de la Salub s-au dus și au pus afișe la asociație 

să vină oamenii să facă contractul cu ei, cu Salub-ul.” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Nu mai pot să facă contract cu ei pentru că sunt în procedură de lichidare.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Cu noul Salub.” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Nu este noul Salub.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dna. Fărcaș Bianca:  
”Dar această societate este vechiul Salub?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Nu, este o altă societate.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Eu vreau să spun că toți cei care lucrează acolo au fost și la Salub.” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Este punctul de lucru Hunedoara.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Noi suntem printre puținii clienți pe care i-au avut și cu care au avut rentabilitate cu 

noi. Au menținut punctul de lucru împreună cu angajații, care sunt cetățeni ai municipiului 
Hunedoara, angajați preluați și de către noul operator. Asta este toată explicația.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Bun, eu sunt de acord cu dumneavoastră, dar vin și întreb pe partea astalaltă, dacă 

oamenii vin și pun afiș și spun faceți contract cu noi nu cu asociația dumneavoastră?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Nu au calitate. Este ilegal.” 
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Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Cum adică, că nu înțeleg.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Mi-a spus președinte de asociație că s-a dus o persoană, nu contează cine, și a pus 

un afiș să veniți să faceți contractul pe firma aceasta, cum o cheamă, moș Gerilă.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Așa, și?” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Și oamenii au plecat dincolo să facă contract la ei.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Și nu este bine?” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Nu-i bine, că datoriile sunt pe asociație.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”…Nu are nici o legătură prestarea pe care o asigură de aici încolo de la 1 iulie. Ei 

trebuie să încheie contracte, pentru că altfel nu le prestează și rămân gunoaiele neridicate.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Se vor face noi contracte cu firma aceasta, dar întrebarea care se pune este ce se 

întâmplă cu datoriile.” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Datoriile nu le preia. Este un alt operator.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Bun, dar domnul Stamatoiu, nu, că aici este o discuție, nu vine cumva S.C. PISA să 

vină să-mi spună că vrea să recupereze datoriile de la Salub?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Nu se poate.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-director juridic:  
”Nu există nici un fel de șansă.” 
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Dl. Stamatoiu Ion:  
”Numai puțin. Dar dacă oamenii din tot orașul vor merge să-și facă contracte cu S.C. 

PISA, automat asociațiile de proprietari se vor desființa.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
”Dar nu are nici o legătură.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Contractele individuale spuneți dumneavoastră? Da, dar noi prin lege nu avem voie 

să permitem desființarea asociațiilor pentru că aruncăm în aer orașul.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Și acum vin și vă întreb, numai o secundă, președintele și cu administratorul este 

plătit din banii oamenilor.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Știu despre ce vreți să spuneți.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate 
reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.”  
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 31.07.2014 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 

Hunedoara, pe anul 2014.   
Hotărârea nr.184/2014 se aprob ă în unanimitate.   

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unor bunuri 

situate în municipiul Hunedoara, str. Mihai Viteazul, nr.7A (Complex Comercial Dunărea) și str. 
Bicaz, nr.2 (Piața Obor). 

Hotărârea nr.185/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.186/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și 
a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul II 2014. 

Hotărârea nr.187/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul II 2014. 

Hotărârea nr.188/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

6 Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunii iunie 2014 
și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din învățământul 
preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.189/2014 se aprob ă în unanimitate 
 
7. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 

concesiune nr.4/2006 cu modificările şi completările ulterioare, pentru spaţiul situat în 
Hunedoara,str. N. Bălcescu, nr.1, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

                 Hotărârea nr.190/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în 
suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str.C. Brîncuşi bloc X2, camera 54, în favoarea 
Comitetul Naţional Român pentru Drepturile Copilului, Filiala Hunedoara. 
                     Hotărârea nr.191/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat 
a imobilului teren în suprafață de 79 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66024, nr. cadastral  946 şi a 
imobilului teren în suprafață de 51 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 65816, nr. cadastral  65816, 
situate pe str. Traian Vuia.  

Hotărârea nr.192/2014 se aprob ă în unanimitate . 
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea Statului 
Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 50 mp înscris în CF 
nr.66583 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 66583 situat pe strada Voicu Cneazu, municipiul 
Hunedoara. 
                        Hotărârea nr.193/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 11. Proiect de hotărâre  privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea Statului 
Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 2533 mp înscris în 
CF nr.63645 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 63645 situat în municipiul Hunedoara, B-dul 
1848 nr.19. 
                         Hotărârea nr.194/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 

municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2014. 
                        Hotărârea nr.195/2014 se aprob ă în unanimitate.  

 
13. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe sociale situată în municipiul 

Hunedoara.              
 Hotărârea nr.196/2014 se aprob ă în unanimitate.  

 
14. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate. 
Hotărârea nr.197/2014 se aprob ă în unanimitate.  

 
15. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile situate în 

municipiul Hunedoara. 
            Hotărârea nr.198/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
16. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situate în Municipiul 

Hunedoara, Str. Independentei, nr. 4, bl. 29, sc. B, et. 3, ap. 56. 
                        Hotărârea nr.199/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
17. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situate în Municipiul 

Hunedoara, Str. Barbu Ștefănescu Delavrancea, nr. 6, bl. J2, sc. A, et. 1, ap. 9. 
                        Hotărârea nr.200/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
18. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situate în Municipiul 

Hunedoara, Str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, sc. A, et. 1, ap. 12. 
 Hotărârea nr.201/2014 se aprob ă în unanimitate. 

19. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Strandului, nr. 4, bl. K, sc. B, ap. 58, et. 2. 

Hotărârea nr.202/2014 se aprob ă în unanimitate 
 

20. Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.152/2014 privind  aprobarea trecerii din  proprietatea Statului Român în domeniul 
public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1946 mp înscris în CF nr.67004 al 
municipiului Hunedoara, nr. cadastral 67004 situat pe strada Urcușului, municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.203/2014 se aprob ă în unanimitate . 
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21. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 
teren în suprafață de 450 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 65201, nr. topo 1088/2/7/2 situat pe str. 
Serei, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și  a Raportului de evaluare a 
terenului. 

Titlul hotărârii întrunește un vot ”pentru”(Farcaș Ladislau , 9 voturi ”împotrivă”(Noghiță 
Luminița, Cazan Florian, Palcău Ciprian, Mornea Maria, Rusu Constantin, Takacs Aranka, Artean 
Mircea, Bucaleț Marian, Mureșan Vasile) și 9 voturi ”abțineri”(Voinia Claudiu, Bobouțanu Dan, 
Stamatoiu Ion, Fărcaș Bianca, Magaon Jane, Crișan Ovidiu, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, 
Costa Mircea). 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 
trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unei subvenţii de la bugetul local 
pentru cheltuielile  privind hrana copiilor aflaţi în Serviciul de tip rezidenţial - Casa familială din  
cadrul Asociaţiei Misionar Umanitare ,,Maranatha” din municipiul Hunedoara şi aprobarea 
convenţiei pentru acordarea de servicii de asistenţă socială. 

Hotărârea nr.204/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

23.  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.205/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului între imobilul teren în suprafață 
de 3837 mp înscris în CF Hunedoara nr. 65070, nr. cadastral 65070  și a construcțiilor  înscrise în 
CF Hunedoara nr. 65070 C1-C7 situat pe str. Mihai Viteazu nr.  2, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara și imobilul teren în suprafață de 3837mp  înscris în CF nr.67146, nr. 
cadastral 67146 aflat în proprietatea SC Lidl România Societate în Comandită Simplă. 

Hotărârea nr.206/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 25. Proiect de hotărâre privind  aprobarea cererii de  trecere din proprietatea Statului 
Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 25.156 mp înscris 
în CF nr.64068 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 1090/41, 1091/1/41, 1091/2/41 situat în 
municipiul Hunedoara. 

Titlul hotărârii întrunește 10 voturi ”pentru” (Bobouțanu Dan, Voinia Claudiu, Stamatoiu 
Ion, Farcaș Bianca, Noghiță Luminița, Costa Mircea, Farcaș Ladislau, Mureșan Vasile, Mărginean 
Vasile, Muzsic Robert), 3 voturi ”împotrivă” (Mornea Maria, Rusu Constantin, Artean Mircea) și 6 
voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Takacs Aranka, Bucaleț Marian, Crișan Ovidiu, Cazan Florian, 
Magaon Jane). 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai 
departe la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu . 
  

 26. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul Municipal „Dr. 
Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 52 mp cu destinaţia „case de ajutor 
reciproc”, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.2072014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 27. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul Municipal „Dr. 
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Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 40,5 mp cu destinaţia „cabinet de tehnică 
ortopedică”, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.208/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 28. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 
concesiune nr. 228/27.05.2013,  având ca obiect concesionarea unor loturi de teren , situate în 
incinta Parcului Industrial Hunedoara, aparținând domeniului privat  al municipiului Hunedoara.   

Hotărârea nr.209/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 29. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2, care face parte integrantă din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr.185/2013. 

Hotărârea nr.210/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 30. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii prin licitaţie publică a unei 
parcele de teren aflată in domeniul privat al municipiului Hunedoara si in administrarea S.C. Parc 
Industrial S.R.L. Hunedoara.  

Hotărârea nr.211/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 31. Proiect de hotărâre privind organizarea comisiei speciale de analiză şi verificare a 
oportunităţii reorganizării Muzeului „Castelul Corvinilor”, precum şi a întocmirii documentaţiei 
necesare, în acest sens. 

Hotărârea nr.212/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 32. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara 
la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit  Szombathely-Ungaria, în perioada 
22-24 august 2014. 

Hotărârea nr.213/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 33. Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării unui grup de elevi, din municipiul 
Hunedoara la  tabăra de vară Vonyarcvashegy– Ungaria, în perioada 19-24 august 2014. 

Hotărârea nr.214/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

34. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă cu titlu gratuit, pe termen limitat,  a 
unor bunuri mobile şi imobile din incinta Complexului sportiv „Michael Klein” din municipiul 
Hunedoara, în favoarea  CLUBULUI SPORTIV „FOTBAL CLUB HUNEDOARA”. 

Hotărârea nr.215/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

35. Proiect de hotărâre privind  acordul de principiu necesar pentru realizarea 
schimbului terenului în suprafață de 1582 mp, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara 
și în administrarea S.C. Parc Industrial Hunedoara S.R.L., cu terenul în suprafață de 1582 mp, 
aflat în proprietatea lui Crișan Ovidiu – Ioan, Crișan Natalia, Crișan Tiberiu și Crișan Lucica, 
precum și  aprobarea efectuării demersurilor în vederea identificării cu coordonate de carte 
funciară. 

Hotărârea nr.216/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 36. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara 
la Expoziţia Internaţională de Vacanţă din Elveţia, ce va avea loc în oraşul Lugano, în perioada 31 
octombrie-2 noiembrie 2014. 

Hotărârea nr.217/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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 37. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2014 – 30.09.2014. 

Hotărârea nr.180/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 38 al ordinii de zi: Prezentarea Raportului privind activitatea BIROULUI 
PERSOANE CU DIZABILITĂŢI, ASISTENŢI PERSONALI, în semestrul  I al anului 2014. 

 
La punctul 39 al ordinii de zi: Prezentarea adresei nr.39850/24.06.2014, precum şi 

punctul de vedere comun al Biroului Urbanism şi al Serviciului Achiziţii Publice şi Proiecte cu 
Finanţare Europeană, înregistrat sub nr.43998/10.07.2014. 

 
La punctul 40 al ordinii de zi: Diverse. 

 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


